
Z á p i s n i c a č. 9/2015 
zo zasadnutia Komisie pre nakladanie s majetkom a financie Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Bratislava-Staré Mesto, konaného dňa 14.10.2015 

Prítomní: 
Mgr. Martina Uličná - predsedníčka, Ing. Miroslav Kollár, MHA, PhD., PhDr. Štefan 
Holčík, Ing. Kristián Straka, Ing. Tomáš Ziegler, PaedDr. Barbora Oráčová, Ing. Jana 
Španková, Mgr.art. Veronika Remišová, M.A.ArtD, Ing.arch. Martin Gajdoš, MUDr. Peter 
Tatár 

Neprítomní: Ing. Martin Borguľa, Mgr. Ondrej Dostál 

Hostia: Ing. Július Papán- vedúci oddelenia finančného, Ing. Andrea Mihaliková - vedúca 
oddelenia majetkového, Ing. Július Činčala - kancelária prednostu, p. Ing. Viliam Denko -
vedúci oddelenia dopravy, životného prostredia a verejného poriadku, p. Ing. Ladislav Vanda 
-vedúci oddelenia investičného; 

Program: 

1. Návrh na zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 
2. Dotácie z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto (oblasť školstva, oblasť 

kultúry) 
3. Návrh na predaj časti pozemku na ul. Medzierka ako prípad hodný osobitného zreteľa 
4. Návrh na nájom pozemku na ul. Bteclavská ako prípad hodný osobitného zreteľa 
5. Návrh na zrušenie uznesenia č. 65/2015 týkajúca sa predaja pozemkov na ul. 

Ostravská č. 3A 
6. Návrh na úpravu zmluvných podmienok v prípade nájmu nebytového priestoru na ul. 

Obchodná č. 29 v Bratislave ako prípad hodný osobitného zreteľa 
7. Návrh na úpravu výšky nájomného v prípade nájmu nebytového priestoru na uL Nám. 

SNP č. 16 
8. Stanovisko k návrhu dodatku č ......... Štatútu hl. mesta SR Bratislavy (týkajúce sa 

verejného poriadku) 
9. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č .... ./2015 o pravidlách času predaja 

v obchode a času prevádzky služieb 
1 O. Informácia - zimná služba 
11. Informácia k verejnému obstarávaniu (čistenie, orezy stromov atď.) 

12. Prerokovanie žiadostí doručených na oddelenie majetkové (žiadosť o kúpu garáže na 
ul. Fraňa Kráľa č. 23 v Bratislave a na ul. Koreničova; žiadosť o kúpu pozemku za 
plotom na ul. Ostravská; žiadosti o kúpu pozemkov: na ul. Breclavská 4, 4A, 
Breclavská, žiadosť o kúpu pozemku na ul. Mýtna č. 13) 

13. Informácia o krokoch vykonaných v súvislosti s obnovou Pisztoryho paláca 

14. Rôzne 

Rokovanie komisie zahájila predsedníčka komisie pani Mgr. Martina Uličná. Komisia bola 
uznášaniaschopná. 

Predsedníčka navrhla stiahnuť z programu bod č. 11 Informácia k verejnému obstarávaniu 
(čistenie, orezy stromov atď.) a bod č. 9 (Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č .... ./2015 
o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb). 

Ďalej navrhla, aby bod č. 13 (Informácia o krokoch vykonaných v súvislosti s obnovou 
Pisztoryho paláca) bol zaradený ako prvý v poradí, nakoľko p. Ing. Činčala sa ospravedlnil 
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z ďalšieho rokovania komisie z rodinných dôvodov. Členovia komisie so zmenou programu 
rokovania súhlasili. 

K bodu č.13 

13/1 Informácia o krokoch vykonaných v súvislosti s obnovou Pisztoryho paláca 

Informácie poskytol p. Ing. Činčala. P. Ing. Činčala veľmi stručne popísal aktuálny stav : 
prebieha kontrola verejného obstarávania zo strany nadriadeného orgánu štátnej 
správy, 
stavebník bol upozornený na existenciu a zotrvanie nájomcov v Pisztoryho paláci 
a prisľúbil, že budú robiť všetko preto a takým postupom, aby bola zabezpečená ich 
bezpečnosť, ochrana a ich činnosť bola obmedzená čo najmenej, 

- je nevyhnutné v súčinnosti s oddelením dopravy, životného prostredia a verejného 
poriadku vyriešiť bezodkladne situáciu so stromom, ktorého korene zasahujú až do 
základov Pistoryho paláca a spôsobujú komplikácie, vlhkosť, 
v riešení je aj verejné obstarávanie na výmenu okien 
všetky kroky sú schvaľované a kontrolované nadriadeným orgánom štátnej správy t.j. 
Úradom vlády SR 

Uznesenie č. 54/2015 

Komisia berie na vedomie Informáciu o krokoch vykonaných v súvislosti s obnovou 
Pisztoryho paláca a žiada predložiť na najbližšie zasadnutie Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Bratislava-Staré Mesto konaného dňa 27.10.2015 písomný materiál k danej 
veci v zmysle prijatého uznesenia č. 47/2015 zo dňa 26.5.2015. 

Prítomní: 8 Za: 6 Proti: O Zdržal sa: 2 

K bodu č.1 

1/1 Návrh na piatu zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto na rok 2015 

Materiál prezentoval p. Ing. Papán. Uviedol, že príjmy bežného rozpočtu sa navrhujú upraviť 
v položkách za decentralizačné dotácie na (ŠFRB, stavebný poriadok, školský úrad, register 
obyvateľov a matriku), ktoré sú celkovo vyššie o 16,0 tis. Eur a položku transfer na rodinné 
prídavky v sume 2,0 tis. Eur na základe vyššieho aktuálneho plnenia v tejto položke. 

Podprogram 1.4 Administratíva sa navrhuje navýšiť o sumu 191,0 tis. Eur z dôvodu potreby 
vykrytia výdavkov v tomto podprograme na základe aktuálnej mzdovej inventúry, 
celoročného čerpania výdavkov za rok 2014, valorizácie miezd v roku 2015, ostatných 
výdavkov spojených s plnením kolektívnej zmluvy. 
Vo výdavkoch bežného rozpočtu navrhujeme znížiť výdavky v podprogramoch "Služby 
verejného poriadku", "Verejná zeleň", "Správa a údržba bytov a nebytových priestorov" a v 
prvkoch "Autodoprava", "Výstavba, opravy a rekonštrukcie ciest", a to v celkovej výške 
205,0 tis. Eur na základe aktuálneho čerpania výdavkov v týchto podprogramoch a prvkoch. 

·K danému bodu programu sa viedla rozsiahla diskusia. 

p. Remišová s predloženým návrhom zmeny rozpočtu nesúhlasí, nakoľko podstatou tohto 
návrhu je zmena týkajúca sa podprogramu "Administratíva" a vyjadrila znepokojenie nad 
tým, že sa redukujú položky, ktoré súvisia priamo s poslaním a úlohami mestskej časti. 
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p. Uličná namietala, že k navrhovanej zmene dochádza na úkor iných dôležitých položiek a 
programov rozpočtu, ktoré by mohli zasiahnuť a ovplyvniť život občanov Starého Mesta ako 
napr. výstavba, oprava a rekonštrukcia ciest či verejná zeleň. 

p. Ing. Papán infornioval, že suma 191.000,00 Eur je formovaná znížením výdavkov bežného 
rozpočtu vo viacerých podprogramoch rozpočtu mestskej časti, a to v súlade a na základe ich 
aktuálneho čerpania a predpokladu rezerv. 

p. Oráčová povedala, že úradníci sú rovnako občania a má za to, že by bolo vhodné uvažovať 
nad hľadaním finančných rezerv v inej oblasti napr. z odmien poslancov. 

Uznesenie č. 55/2015 

Komisia odporúča materiál predložiť na rokovanie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Prítomní: 1 O Za: 9 Proti: O Zdržal sa: 1 

K bodu č. 2 

2/1 Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto na rok 
2015 - oblasť kultúry 

Uznesenie č. 56/2015 

Komisia odporúča materiál predložiť na rokovanie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Prítomní: 10 Za: 10 Proti: O Zdržal sa: O 

2/2 Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto na rok 
2015 - oblasť školstva 

Uznesenie č. 57/2015 

Komisia odporúča materiál predložiť na rokovanie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Prítomní: 1 O Za: 10 Proti: O Zdržal sa: O 

2/3 Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto na rok 
2015 - sociálna oblasť 

Uznesenie č. 58/2015 

Komisia odporúča materiál predložiť na rokovanie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Prítomní: 1 O Za: 10 Proti: O Zdržal sa: O 

K bodu č.10 
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10/1 Informácia o zimnej službe na obdobie 2015/2016 

Materiál prezentoval p. Ing. Denko. 

P. Uličná sa informovala, kedy bude v danej veci vyhlásené verejné obstarávanie. 

P. Ing. Denko oznámil, že verejné obstarávanie bude vyhlásené určite najneskôr do konca 
tohto týždňa t.j. do 16.10.2015. 

Uznesenie č. 59/2015 

Komisia berie na vedomie materiál "Informácia o zimnej službe na obdobie 2015/2016". 

Prítomní: 1 O Za: 10 Proti: O Zdržal sa: O 

K bodu č. 9 

911 Návrh stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto k 
návrhu dodatku č. .. .. Štatútu hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy (ochrana 
verejného poriadku) 

Materiál prezentoval p. Ing. Denko. 

Uznesenie č. 60/2015 

Komisia odporúča materiál predložiť na rokovanie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Prítomní: 1 O Za: 10 Proti: O Zdržal sa: O 

K bodu č. 3 

3/1 Návrh na predaj pozemku pare. č. 1738/14 na ulici Medzierka ako prípad hodný 
osobitného zreteľa 

Materiál prezentovala p. Ing. Mihaliková. Osobitný zreteľ spočíva v tom, že žiadateľ má 
predmetný pozemok oplotený a tvorí jeden celok s pozemkom parc.č. 1738/6, ktorý je vo 
vlastníctve žiadateľa. Žiadateľ plánuje realizovať nadstavbu rodinného domu na susednom 
pozemku parc.č. 1738/10, ktorý má tiež vo vlastníctve, pričom stavebný úrad od neho 
požaduje právny vzťah k predmetnému pozemku. 

p. Uličná pripomenula členom komisie, že ide o opakované predloženie materiálu. Komisia sa 
daným pozemkom zaoberala už na svojom predchádzajúcom zasadnutí (v mesiaci máj 2015), 
kedy bol dotknutý pozemok predmetom návrhu na nájom na základe písomnej žiadosti toho 
istého žiadateľa. Nakoľko ide len o pozemok malej výmery, inak pre mestskú časť 

nevyužiteľný, členovia komisie v tom období navrhli prepracovať materiál, pripraviť a 
zabezpečiť všetky potrebné doklady na jeho predaj. 

p. Remišová namietala skutočnosť, že niekto dlhodobo užíva pozemok v správe mestskej 
časti Bratislava-Staré Mesto bezodplatne a ešte k tomu bez našej vedomosti. Navrhla navýšiť 
kúpnu cenu z pôvodnej sumy 300,00 Eur/m2 na 600,00 Eur/m2. 
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p. Holčík nesúhlasil so zvýšením kúpnej ceny, nakoľko ide o pozemok o výmere 12 m2, ktorý 
je pre mestskú časť inak nevyužiteľný. 

p. Gajdoš poznamenal, že daná znalecká suma je podľa neho naozaj nízka vzhľadom na danú 
lokalitu a preto navrhol kompromisné riešenie 450,00 Eur/m2/rok. 

Viedla sa diskusia o výške ceny za m2. 

Hlasovanie č. 1 

Komisia navrhuje realizovať predaj pozemku parc.č. 1738/14 na ulici Medzierka žiadateľovi 
ako prípad hodný osobitného zreteľa za kúpnu cenu 600,00 Eur/m2. 

Prítomní: 1 O Za: 3 Proti: 4 Zdržal sa: 2 Nehlasoval: 1 

Hlasovanie č. 2 

Komisia navrhuje realizovať predaj pozemku parc.č. 1738/14 na ulici Medzierka žiadateľovi 
ako prípad hodný osobitného zreteľa za kúpnu cenu 450,00 Eur/m2. 

Prítomní: 1 O Za: 5 Proti: 4 Zdržal sa: O Nehlasoval: 1 

Uznesenie č. 61/2015 

Komisia odporúča materiál predložiť na rokovanie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Prítomní: 1 O Za: 8 Proti: O Zdržal sa: 2 

K bodu č. 4 

4/1 Návrh na nájom časti pozemku parc.č. 2876/5 na Bfeclavskej ulici ako prípad hodný 
osobitného zreteľa 

Materiál prezentovala p. Ing. Mihaliková. Osobitný zreteľ spočíva v tom, že žiadateľ chce 
vybudovať na vlastné náklady spevnenie vjazdu z komunikácie na predmetnej časti pozemku 
na svoj susedný pozemok parc.č. 2876/61. 

K materiálu sa viedla diskusia. Členovia komisie vyjadrili vážne výhrady "k stavbe rodinného 
domu" na susednom pozemku vo vlastníctve žiadateľa. Navrhli preveriť a vyžiadať si 
informácie a údaje na príslušnom stavebnom úrade. 

Uznesenie č. 62/2015 

Komisia odporúča materiál predložiť na rokovanie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

·Prítomní: 9 Za: O Proti: 7 Zdržal sa: 2 

K bodu č. 5 
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5/1 Návrh na zrušenie uznesenia č. 65/2015 týkajúca sa predajov pozemkov na ulici 
Ostravská č. 3A 

Materiál prezentovala p. Ing. Mihaliková. Ako dôvod zrusema uznesenia sa uvádza, že 
nedošlo k podpísaniu kúpnej zmluvy zo strany žiadateľa. Žiadateľ taktiež dňa 8.6.2015 predal 
všetky svoje susedné pozemky, stavbu rodinného domu a stavbu garáže, ktoré sa nachádzali v 
blízkosti dotknutého pozemku v správe mestskej časti. 

Uznesenie č. 63/2015 

Komisia odporúča materiál predložiť na rokovanie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Prítomní: 8 Za: 7 Proti: O Zdržal sa: 1 

K bodu č. 6 

6/1 Návrh na úpravu zmluvných podmienok v prípade nájmu nebytového priestoru na ulici 
Obchodná č. 29 v Bratislave ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

Materiál prezentovala p. Ing. Mihaliková. Predmetný nebytový priestor sa nachádza v dome 
na ulici Obchodná č. 29 v Bratislave, ktorý je v podielovom spoluvlastníctve a mestská časť 
Bratislava-Staré Mesto je väčšinovým spoluvlastníkom so spoluvlastníckym podielom vo 
veľkosti 5/6. Spoločnosť Lahôdky Dobrôtky, spol. s r.o„ užíva daný nebytový priestor 
v súlade so Zmluvou o nájme nebytových priestorov zo dňa 21.12.2005 v znení dodatku č. 
1 a dodatku č. 2. Doba nájmu bola v danom prípade stanovená na dobu určitú, a to na 9 
rokov a 11 mesiacov. Doba nájmu teda uplynie dňa 21.11.2015. Spoločnosť Lahôdky a 
Dobrôtky, spol. s r.o. požiadala písomne o možnosť predÍžiť dobu nájmu a pokračovať v 
nájme. 
Oddelenie majetkové z tohto dôvodu predkladá materiál na schválenie predÍženia doby 
nájmu na dobu neurčitú a zároveň sa navrhuje zvýšiť výška nájomného z pôvodnej sumy 
8,90 Eur/m2/mesiac na sumu 18,00 Eur/m2/mesiac. 

K materiálu sa viedla diskusia. Členovia komisie sa zhodli, že navrhovaná výška 
nájomného je neúmerná vzhľadom na aktuálny trh a konkurencieschopnosť podnikateľskej 
aktivity v oblasti reštauračných či kaviarenských zariadení v danej lokalite. Rovnako 
vyjadrili nespokojnosť so zmenou určitej doby na dobu neurčitú, ktorá rozhodne 
znevýhodňuje postavenie nájomcu. 

p. Uličná informovala členov komisie, že na základe telefonického rozhovoru s konateľom 
danej spoločnosti má vedomosť, že nájomca je ochotný prijať zvýšenie nájomného, ale nie 
v navrhovanej sume. Navrhovaná nová výška nájomného by bola preňho likvidačná. 
Na základe komunikácie s nájomcom, prijateľná a akceptovateľná je preňho nasledovná 
zmena výška nájomného: 
- za suterénne priestory zvýšenie z pôvodnej sumy 2,87 Eur/m2/mesiac na 6,00 
Eur/m2/mesiac a za priestory na prízemí zvýšenie z pôvodnej sumy 6,00 Eur/m2/mesiac na 
sumu 12,00 Eur/m2/mesiac. 

Uznesenie č. 64/2015 
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Komisia odporúča materiál predložiť na rokovanie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. Komisia odporúča upraviť dobu nájmu na dobu určitú - 5 rokov a 
upraviť výšku nájomného za suterénne priestory na sumu 6,00 Eur/m2/mesiac a priestory na 
prízemí na sumu 12,00 Eur/m2/mesiac. 

Prítomní: 8 Za: 7 Proti: O Zdržal sa: 1 

Kboduč. 7 

7/1 Návrh na úpravu výšky nájomného v prípade nájmu nebytového priestoru na ul. Nám. 
SNP č. 16 v Bratislave 

Materiál prezentovala p. Ing. Mihaliková. Podstatou predkladaného materiálu je úprava 
výšky nájomného v prípade nájmu nebytového priestoru, ktorý užíva v súlade so Zmluvou 
o nájme spoločnosť Baťa Slovensko, a.s. Nájomcovi sa navrhuje zníženie výšky nájomného 
o 50 % z dôvodu spadnutia sadrokartónovej kazety zo stropu v nebytovom priestore a 
nemožnosti riadneho užívania priestorov nájomcom na účel dohodnutý v nájomnej zmluve. 
Zľava na nájomnom sa navrhuje na obdobie od 1.6.2015 spätne (odo dňa vzniku havarijnej 
udalosti) do dňa ukončenia a protokolárneho zápisničného prevzatia rekonštrukčných prác. 

p. Uličná dala na zváženie návrh časovo obmedziť obdobie poskytnutia zľavy na 
nájomnom, napr. poskytnúť zľavu na nájomnom vo výške 50 % na obdobie od 1.6.2015 do 
dňa ukončenia a protokolárneho zápisničného prevzatia rekonštrukčných prác, maximálne 
však na obdobie 9 mesiacov. 

K materiálu sa viedla diskusia. Členovia komisie sa zaoberali a diskutovali o príčinách 
vzniku havarijnej udalosti, o miere zodpovednosti za vznik havarijnej udalosti a atď. 

Hlasovanie č. 1 

Komisia navrhuje poskytnúť nájomcovi zľavu na nájomnom vo výške 50 % na obdobie od 
1.6.2015 do dňa ukončenia a protokolárneho zápisničného prevzatia rekonštrukčných prác, 
maximálne však do 31.1.2016. 

Prítomní: 7 Za: 3 Proti: O Zdržal sa: 4 

Hlasovanie č. 2 

Komisia navrhuje poskytnúť nájomcovi zľavu na nájomnom vo výške 50 % na obdobie od 
1.6.2015 do dňa ukončenia a protokolárneho zápisničného prevzatia rekonštrukčných prác, 
maximálne však do konca februára 2016. 

Prítomní: 7 Za: 3 Proti: 1 Zdržal sa: 3 

Uznesenie č. 65/2015 

Komisia odporúča materiál predložiť na rokovanie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
·Bratislava-Staré Mesto. 

Prítomní: 7 Za: 6 Proti: O Zdržal sa: 1 
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Rokovanie bolo zahájené o 15.30 hod. a ukončené o 18.15 hod. 
Zapísal: Mgr. Michaela Malinová · 
Bratislava, 19 .1O.2015 
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Mgr~ičná v.r. 
~redsedníčka komisie 


